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Zápis z jednání Ústřední odborné komise sekce koček (ÚOK) 

Datum: 9. června 2025 

Místo: online 19:00 

Účastníci: M. Urban, M. Kabina, Z. Maršíčková, D. Soukenková, L. Venclíková, J. Pánek, A. 

Justová 

Hosté: I. Fleglová, J. Kučera 

Zapisuje: A. Justová (potvrzeno, že pro účely zápisu nahrává) 

1. Záhájení - Martin Urban 

2. Volba zapisovatele - A. Justová schválena 6 hlasy. Členové ÚOK se dohodli na 

lhůtách pro vyhotovení a ověření zápisu – týden na vyhotovení a týden na ověření 

zápisu. 

3. Schválení programu jednání - Program jednání byl schválen 7 hlasy 

4. Kontrola zápisu z minulého zasedání 

○ Prověření odchylky loga FIFe pro WS2027 s předsednictvem FIFe, úkol trvá 

5. Výstava Ostrava – postup kárného řízení 

○ M. Urban informuje o postupu Kárné komise a předání ÚVV ČSCH k 

rozhodnutí 

6. VPK – Chrudim 

○ J. Kučera informuje o hladkém průběhu výstavy, které proběhla bez závad, 

celkové hodnocení je velmi pozitivní.  

i. Mentoring s M. Kabinoua proběhl formou videohovoru cca 2 týdny 

před výstavou 

ii. M. Urban ocenil profesionální přístup organizátorů a podporu VPK 

iii. ÚOK přijalo zprávu a vyjadřuje spokojenost nad průběhem; myslí si, 

že do budoucnosti organizace bude nadále pořádat pěkné a úspěšné 

mezinárodní výstavy. 

○ Na příští schůzi si VPK připraví informace o propagační výstavě “Kočky 

Praha” 

7. Situace v ČSCH 

○ M. Urban shrnul současnou turbulentní a nepřehlednou situaci v ČSCH, 

včetně možných dopadů na chod sekce koček a závazků vůči FIFe. 

○ Návrh na zveřejnění informací (web, aktuality, rozeslání na SO) – 7 pro 

8. Odpovědi členům 

○ Některé dotazy budou přeformulovány - A. Justová zašle na ÚOK novou 

verzi, schválené odpovědi je možné zveřejnit 

9. Software PK 

○ Za stávajících podmínek je pouze jedna vhodná varianta “NL software” 

○ Implementace a překlady jsou řešitelné 

○ Jednáním s autory a návrhem postupu implementace do SCHK pověřen       

J. Pánek - 6 pro, 1 zdržel se 

○ M. Urban informuje ÚVV ČSCH o rozhodnutí a zároveň upozorní ÚVV na 

nutnost dokončit vypořádání se se smlouvou o dílo s R. Pánkem.  
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10. WW 2027 – výstavní výbor, organizace příprav 

○ A. Justová navrhuje, aby se ředitelem výstavy stal M. Urban a zároveň si 

sestavil vlastní organizační tým - funkční a komunikačně sladěný tým je 

nezbytný pro funkční organizaci, 5 pro, 2 zdrželi se. 

○ M. Urban informuje o jednáních s ÚVV ČSCH o nejvhodnějším uspořádání 

pro WS2027 - nebrání se převzetí organizace pobočným spolkem či 

chovatelským klubem 

○ M. Urban navrhl založení chovatelského klubu jako pobočného spolku podle 

stanov ČSCH § 3 a § 10., samostatným účetnictvím a možností přijímat členy 

- výstavní výbor WS 2027 a shromažďovat příspěvky nebo sponzorské dary - 

6 pro, 1 zdržel se 

M. Urban se ujme příprav chovatelského klubu a pravidelně bude informovat 

UOK o vývoji.  

11. Výběrové řízení - výstavní prostory 

○ M. Urban navrhuje podat návrh pro ÚVV na zrušení výběrového řízení - 

ČSCH není schopno dostát závazkům výběrového řízení - 7 pro 

○ Nově založený chovatelský klub/výstavní výbor WS 2027 vybere lokalitu pro 

pořádání WS. Schválený předseda výstavního výboru (M. Urban) si nominuje 

členy klubu a udělá plán na založení a další aktivity.  

12. Došlá pošta 

○ Dotazník EU – k vyplnění do konce června, lze vyplnit vícekrát. 

13. Různé 

○ Faktura FIFe – M. Urban pověřen kontaktovat pokladníka FIFe kvůli aktuální 

platební neschopnosti ČSCH – 7 pro. 

○ M. Urban a A. Justová na příští ÚOK připraví report z GA 

14. Závěr 

Schůze ukončena v 21:50 

Protokol vypracovala: A. Justová 

Dne: 16. 6. 2025 

 


